
 

 

Protokoll fört vid Kronobergs hembygdsförbunds styrelsemöte den 14 september 2022. Mötet 

hölls i Vuxenskolans lokaler på Norremark i Växjö. 

Närvarande: Kjell Gustafsson, Lars Palm, Mats Karlsson, Samuel Palmblad, Roger Söderling, Göran 

Engqvist, Solveig Carlsson och Andreas Håkansson. Jessika Linde från Regionen deltog under halva 

mötet där hon bl.a. informerade om Regionens kultursatsningar samt lyssnade på förbundets 

verksamhet och behov.  

 

1. Mötet öppnas  

2. Närvarande styrelserepresentanter berättade om sommaren och de aktiviteter som 

genomförts vid föreningarna.  

3. Till justerare utsågs Göran Engqvist. 

4. Kjell gick igenom föregående protokoll. Det är viktigt att protokollen omedelbart skickas 

till Åsa efter justering så att informationen kan läggas ut på hemsidan. 

5. Dagordningen godkändes. 

6. Höstens verksamhet. Den 12 november hålls ordförandekonferensen i Grimslöv. 

Representant från Vuxenskolan håller genomgång av Facebook och berättar om vilka 

möjligheter som erbjuds. Jan Carleklev föreläser om att dokumentera ljud. Önskvärt är 

även att bjuda in representanter för de båda Leader-organisationerna vilka är 

verksamma i länet (Sydost och Linné). 

7. Den 26 och 27 november hålls julmarknad på museet och förbundet avser närvara även i 

år. Lasse, Kjell, Andreas och Samuel kan medverka. Den 19 november mellan 10-16 är 

bokmässan på biblioteket i Växjö och planen är att förbundet deltar. Mats kan bistå.  

8. Kurser från Riks. Kjell presenterade en rad olika kurser som riksförbundet är med och 

arrangerar. Den 12 oktober hålls kurs i Hässleholm tillsammans med Centrum för 

Dramatik. Kurs i ledarskap och föreningsutveckling den 25-27 november. Kurs om GDPR, 

sekretess och offentlighet den 2 november. Den 29-30 september genomförs ett större 

arrangemang i Nynäshamn om att aktivera barn och unga. Det var svårt att lösgöra 

styrelsemedlemmar till kurserna.  

9. Årsboken. Samuel berättade kort om syftet med temat och han har samlat material till 

en längre artikel. Kjell har tillfrågat några tilltänkta skribenter. Uppmaning till läsare att 



inkomma med texter. Fokus ligger på tips och historier om hur man löst kriser och svåra 

situationer historiskt sett.  

10. IVoS: Då frågor ibland inkommer om artiklar och dess författare bör en liten författarruta 

inläggas i varje artikel. Detta är numera kutym bland många tidskrifter.  

11. Tilläggsärenden. Diskussion kring exkursion för styrelsen under ledning av Samuel. Svårt 

att hitta lämplig tid men det måste ske dagtid. 

12. Övrigt: Solveig tackade för jubileumsgåvan till Bolmsö hembygdsförening. 

13. Mötet avslutas. Nästa styrelsemöte är den 13 oktober.  
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